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Delničarji Holdinga Zvon Ena so potrdili predlog finančnega prestrukturiranja

RA SLOVENIJA 1,  24.06.2011,  DOGODKI IN ODMEVI,  15.40

Delničarji Holdinga Zvon Ena, povezanega z mariborsko nadškofijo, ki je od marca letos v prisilni
poravnavi, so na današnji skupščini potrdili predlog finančnega prestrukturiranja. Ta za prednostne in
izločitvene upnike, ter banke predvideva poplačilo terjatev v celoti, terjatve navadnih upnikov pa bi
pretvorili v lastniške deleže družbe. V prisilni poravnavi Zvona Ena je 48 upnikov prijavilo za skoraj 708
milijonov evrov terjatev. Lidija Cokan.
LIDIJA COKAN: Predlog, ki so ga danes potrdili delničarji Zvona Ena je že drugi, ki ga je pripravila uprava
družbe. prvemu poskusu dokpitalizacije je nasprotovala Nova Ljubljanska banka, ki ji Zvon Ena dolguje
skoraj 150 milijonov evrov in sicer z utemeljitvijo, da holding takšnega predloga ne more izpolniti.
Predsednik uprave Zvon Ena Holding Simon Zdolšek.
SIMON ZDOLŠEK: Prenovljen predlog finančnega prestrukturiranja, ki ga želimo predložiti upnikom z
vložitvijo na sodišče, po mnenju uprave in tudi izračunljivo pomeni hitrejše poplačilo navadnih upnikov
in poplačilo v višini kot predlog, ki velja do sedaj.
COKAN: Mali delničarji, ki so danes predlog finančnega prestrukturiranja podprli so prepričani, da je vsaka
prisilna poravnava zanje boljša od stečaja holdinga, zato so nad nasprotovanjem Nove Ljubljanske banke
dokapitalizaciji razočarani. Po besedah predsednika društva Mali delničarji skupaj smo močnejši Rajka
Stankoviča so za tem povsem drugačni interesi.
RAJKO STANKOVIČ: Cilj tega je, da se v določeni družbi, pa bom kar konkreten, v Heliosu izžene, iz Heliosa
Zvona Ena in da to premoženje dobijo banke. S tem bi gospod Slavinec ostal na prestolu v Heliosu.
COKAN: V NLB se na današnjo skupščino delničarjev še niso odzvali, sicer pa preoblikovanje terjatev
v lastniške deleže še ne pomeni dokončne rešitve Zvona Ena, ampak bo za to verjetno potrebna še
dokapitalizacija s finančnim vložkom. Rajko Stankovič.
STANKOVIČ: Upam, da bo mariborska nadškofija, vsaj pater Cvikl je tako rekel, našla investitorja, ki bo
dokapitaliziral in dal svež kapital v to družbo.
COKAN: Predstavniki okoli 38.000 malih delničarjev so sicer izrazili zaskrbljenost nad dejstvom, da bodo
za nekaj več kot 4 evre terjatev dobili eno delnico. Cena delnice Zvona Ena na borzi pa se trenutno giblje
okrog 3 centov.
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